
 

 

Z á p i s 

z 4. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice, konaného dne 23.1.2019 

 

Zahájeno:  18.00 hod.                                                                                Ukončeno: 18:55 hod. 

 

Přítomni: L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. J. Bednář, DiS. L. Černá, Ing. J. Zemánek,        

J. Dobrovolný, Bc. R. Hájek, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, O. Burda, V. Mátl,            

Z. Vágner  

 

Omluveni: Ing. M. Komenda, J. Klaška, Mgr. M. Čermáková 

Hosté: M. Ustohalová 

 

    

1. Technický bod 

Starosta obce zahájil 4. zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice v 18:00 hodin a přivítal 

všechny přítomné. Konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na Úřední 

desce OÚ Rajhradice, a to po dobu sedmi dní přede dnem konání dnešního zasedání a dále 

konstatoval, že je přítomno 10 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášení schopné. 

 

Zapisovatelem byl jmenován Luboš Přichystal a Kateřina Sekaninová. 

Dále starosta obce seznámil zastupitele, že je pořizován zvukový záznam jednání, který slouží 

pro potřebu pořízení zápisu tohoto jednání. 

Starosta uvedl, že zápis z předchozího zasedání byl řádně ověřen a je vyložen k nahlédnutí 

v kanceláři podatelny OÚ.  

Starosta vyzval, zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu 4. zasedání ZO. 

Navrženi byli: O. Burda a Ing. M. Kubeš. 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování. 

 

Usnesení č. 1 

ZO schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 4. veřejné zasedání ZO Rajhradice pana                

O. Burdy a Ing. M. Kubeše. 

Pro: 10 - L. Přichystal, Ing. J. Bednář, DiS. L. Černá, Ing. J. Zemánek, J. Dobrovolný,                   

Bc. R. Hájek, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, O. Burda, V. Mátl 

Proti:  0    

Zdržel se: 0 

 

V 18:05 hodin se dostavil Ing. F. Marcián a pan Z. Vágner. 

 

Usnesení č.1 bylo přijato. 

 

Starosta obce přednesl návrh programu zasedání. 
Program:  

1. Technický bod 

2. Návrh zadání územního plánu 

3. Různé 

4. Závěr 

 

 

Starosta obce přednesl upravený návrh zasedání: 

 

Upravený program: 

1. Technický bod 



2. Návrh zadání územního plánu 

3. Dodatek č.1 ke Smlouvě o úvěru č. 2667/5623 
4. Různé 

5. Závěr 

 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.2 

ZO schvaluje upravený program dnešního zasedání. 

Pro: 12 -   L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. J. Bednář, DiS. L. Černá, Ing. J. Zemánek,                      

                 J. Dobrovolný, Bc. R. Hájek, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, O. Burda, V. Mátl,                    

Z. Vágner 

Proti: 0   

Zdržel se:  0 

 

Usnesení č.2 bylo přijato. 

 

 

2. Návrh zadání územního plánu 

Starosta předložil zastupitelstvu ke schválení upravený Návrh zadání územního plánu  

Rajhradice. Konstatoval, že znění návrhu bylo zasláno všem členům ZO spolu s pozvánkou.  

 

Starosta otevřel diskuzi. 

Ing. J. Bednář – kdo to vypracoval? 

Starosta – pořizovatel je ORP Židlochovice, návrh vypracovala Ing. Špidlová.  

Ing. J. Bednář – jsou tam použity odborné výrazy, kterým moc nerozumím.  

Místostarosta – plno věcí je ze zákona.  

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.3  

ZO schvaluje návrh zadání Územního plánu Rajhradice, včetně bodu A.2.3.u), v němž je 

stanoveno, že některé části územního plánu budou obsahovat prvky regulačního plánu. 

 

Pro: 12 -   L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. J. Bednář, DiS. L. Černá, Ing. J. Zemánek,                      

                 J. Dobrovolný, Bc. R. Hájek, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, O. Burda, V. Mátl,                    

Z. Vágner 

Proti: 0   

Zdržel se: 0  

 

Usnesení č.3 bylo přijato. 

 

Usnesení č.4  

ZO schvaluje návrh zadání Územního plánu Rajhradice, včetně bodu A.2.3.u), v němž je 

stanoveno, že některé části územního plánu budou obsahovat prvky regulačního plánu.  
 

Pro: 12 -   L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. J. Bednář, DiS. L. Černá, Ing. J. Zemánek,                      

                 J. Dobrovolný, Bc. R. Hájek, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, O. Burda, V. Mátl,                    

Z. Vágner 

Proti: 0   

Zdržel se: 0  

 

Usnesení č.4 bylo přijato. 



3. Dodatek č.1 ke Smlouvě o úvěru č.2667/18/5623 

Byli jsme požádáni o projednání Dodatku č. 1 ke Smlouvě o úvěru č. 2667/18/5623 na výstavbu 

nové základní školy. Je to jen formální záležitost. Aby nám mohla ČSOB  poskytnout 

výhodnější úrokovou sazbu, čerpala dotaci z Rozvojové banky Rady Evropy v rámci jejího 

programu zaměřeného na zlepšení životních podmínek v městských a venkovských oblastech. 

Jedná se tedy jen o doplnění textu, který tuto skutečnost popisuje. Podmínky úvěru se nemění.  

 

Starosta otevřel diskuzi. 

V. Mátl – my máme smlouvu jen s jednou bankou? 

Starosta – ano. 

V. Mátl – je to bezplatná dotace? 

Místostarosta – ano, je to jejich věc. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.5 

ZO schvaluje Dodatek č.1 ke Smlouvě o úvěru č.2667/18/5623 a pověřuje starostu jejím 

podpisem.  

Pro: 12 -   L. Přichystal, Ing. F. Marcián, Ing. J. Bednář, DiS. L. Černá, Ing. J. Zemánek,                      

                 J. Dobrovolný, Bc. R. Hájek, J. Knotek, Ing. M. Kubeš, O. Burda, V. Mátl,                    

Z. Vágner 

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.5 bylo přijato. 

 

 

4. Různé 

V. Mátl – ze stropu stavby vedle bývalého OÚ shrnovali sníh na chodník. Nebyla nijak 

zajištěna bezpečnost chodců.  

Místostarosta – a kdy to bylo?  

V. Mátl – bylo to, když byl poslední sníh. 

Místostarosta – volej ihned. Zpětně se to nedá. 

V. Mátl – má obec v plánu malovat kapličku? 

Starosta – ano. 

V. Mátl – pan František Homola (bratr paní J. Homolové) si mě odchytil a tvrdil, že z té 

kapličky bude všechno demontováno – sošky, obrazy a jiné.  

Starosta – to obci nepatří, to je ve vlastnictví opatství.  

V. Mátl – jak se naložilo se starým osvětlením z kapličky? 

Starosta – rozhodl jsem, že se staré osvětlení odveze do sběrného dvora. Z mého pohledu se 

jednalo o již nevyužitelné zařízení. Nevěděl jsem, že pan F. Homola chce toto osvětlení dále 

využít. Vycházel jsem z toho, že se jedná o opotřebený majetek obce a dle toho jsem s ním 

naložil. Pan F. Homola se mnou o tomto osvětlení vůbec nemluvil. Nechápu, proč se takto řeší 

opotřebené osvětlení s nulovou hodnotou, když obec do oprav kapličky nainvestovala přes 

4mil.Kč.  

Ing. J. Zemánek – v kapličce jsou docela pěkné dřevěné vchodové dveře, které jsou 

znehodnocovány vyvěšováním informačních letáků pomocí rýsováčků. Je to jak od ježka.  

Starosta – požádám paní Homolovou, aby tak již nečinila.  

Ing. J. Bednář – v Rajhradicích proběhla Tříkrálová sbírka, vybralo se 35.274 Kč. 

Z. Vágner – účastnil jsem se zasedání některých vládních činitelů, kde jsem se snažil zjistit 

možnost získání dotace na výstavbu naší základní školy. Dotace na tento typ výstavby vypsány 

nebudou. Dá se ale požádat v rámci mimořádné výzvy z důvodu havarijního stavu školy. Aby 

se dalo požádat, je třeba mít stavební povolení. 



Starosta – máme, můžeme zahájit výběrové řízení na dodavatele stavby. Děkuji za informaci, 

příští týden se setkáme o věci prodiskutujeme.  

J. Knotek – poklop studny před mým domem je v dezolátním stavu, je třeba ho vyměnit.  

Starosta – poklop vyměníme.  

 

 

5.Závěr 

Na závěr poděkoval starosta zastupitelům za účast a schůzi ZO ve 18.55 hod. ukončil.  

 

 

Zapsal:  L. Přichystal 

  K. Sekaninová 

     

 

 

 

       Ověřil:  O. Burda, v.r. 

       

  L. Přichystal, v.r.        

  starosta obce      Ing. M. Kubeš, v.r. 

    

 

            

        

                     


